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Onderwerp: Vragen n.a.v. Informatieronde muziekgieterij 

Beste Raadsgriffie, 

Naar aanleiding van de informatieavond heeft de VVD- fractie nog de volgende vragen: 

1. Graag ontvangen wij de landelijke benchmark van alle poppodia.
2. Op de site van de KVK staat bij de muziekgieterij stichting M-events vermeld. Wat houdt deze
stichting in en waarom zijn de financiële gegevens niet meegenomen in het stuk en onderzoek? 
3. Wat is het scenario als we geen extra subsidie vertrekken. Gaat de muziekgieterij dan  failliet? Als
dat gebeurt, wat is dan de volgende stap? 
4. Welke prestatie afspraken hebben we op dit moment met de Muziekgieterij en op welke manier
geven ze hier invulling aan? 

Ik verzoek u vriendelijk om deze vragen te beantwoorden voor het debat in de gemeenteraad. 

Met vriendelijke groet, 

B. van der Wouw


